

16.17世噶瑪巴的上師: 嘉察攝政國師

尊貴的第十二世嘉察仁波且是大寶法王的唯一攝政王、大國師,第十七世噶瑪巴大寶法王就是跟他學習佛法。

2007年2月,嘉察國師見到第三世多杰羌佛的《正法寶典》,激動和讚嘆不已,恭稱第三世多杰羌佛為『無比喇嘛』,馬上提筆寫了賀信。

16. MASTER OF THE $17^{\rm TH}$ KARMAPA: H.E. REGENT DHARMA KING AND NATIONAL MASTER GOSHIR GYALTSAB

H.E. the 12th Goshir Gyaltsab Rinpoche is the only regent dharma king for H.H. the Great Jewel Dharma King who is a National Master. Even the 17th Karmapa Great Jewel Dharma Kings learned Buddha-dharma under H.E. the 12th Goshir Gyaltsab Rinpoche.

After H.E. National Master Gyaltsab read *A Treasury of True Buddha-Dharma* about H.H. Dorje Chang Buddha III in February of 2007, he was very moved and profusely praised H.H. Dorje Chang Buddha III. He respectfully called H.H. Dorje Chang Buddha III an "incomparable Master" and promptly wrote a letter of congratulations.



न्त्रव की त्न क्षेत्र के क्षा क्षेत्र न्त्रव का क्ष्य क्षेत्र के कि The Sangha Duschi of Palchen Chosling Monastery

ॐ। विष्रभगत्री

賀 詞

無比上師仰諤雲高:

首先,本人確信你被阿秋. 龍多丹貝加參等雪域各宗派的高僧大德認證為維摩詰第二世,以及追認為成就尊氏的轉世系統。其次,你以佛菩薩法形為主題而成就的《正法寶典》能夠順利出版之際,在下衷心祝賀!

最後,在下真誠祈願能有緣見聞覺知《正法寶典》的芸芸眾生的本性中播下成佛解脫之種子,並獲得徹知圓悟的遍智無上佛果!

國師嘉察巴 2007年2月15日

CONGRATULATIONS

Incomparable Master H.H. Yangwo Wan Ko:

First, I firmly believe that H.H. Jamyang Lungdok Gyaltsen Achuk, as well as other eminent monks and persons of great virtue within the various sects of snowy Tibet, have recognized Your Holiness as Vimalalakirti II and have recognized Your Holiness as head of the lineage of the venerable reincarnated accomplished ones. Second, I wholeheartedly congratulate Your Holiness on the successful publication of A Treasury of True Buddha-Dharma.

Finally, I sincerely wish that seeds leading to Buddhahood and liberation will be planted in the original nature of the multitudinous living beings who have the karmic affinity to read A Treasury of True Buddha-Dharma and that such living beings will attain the supreme fruits of perfect enlightenment, omniscience, and Buddhahood!

National Master Gyaltsab February 15, 2007